
 
 
Referat 

 
Generalforsamling 30. marts 2017 
Trinity Hotel og Konference Center 
 
 
 
1. Valg af dirigent 
Johnny Sørensen blev valgt til dirigent. Konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 
2.  Mandatprøve (1 stemme pr. medlem) 
I alt 10 stemmeberettigede 
 
3. Formandens beretning v/Jens Peter List Larsen 
Jens Peter List Larsen fremlagde formandens beretning -  (Beretningen er vedlagt.) 
 
4. Godkendelse af regnskab 2016 
Regnskabet for 2016 - godkendt 
(Regnskabet er vedlagt) 
 
5. Fastsættelse af kontingent for 2018 
Bestyrelsen foreslog 2500,00 kr./år. - godkendt 
 
6. Godkendelse af budgetforslag 2017 
Budgetforslag for 2017 godkendt  
(budgetforslag er vedlagt) 
 
7. Valg 
Flg. er på valg 
  
 Yvonne Andersen 
 Jens Peter List Larsen 
 Anders Hansen 
 Thomas Strandmark (suppleant) 
 Johnny Sørensen (suppleant) 
  
 
Flg. blev valgt 
 Yvonne Andersen 
 Jens Peter List Larsen 
 Anders Hansen 
 Geo Dyhrberg Dahl (suppleant) 
 Johnny Sørensen (suppleant) 
 
 
 
 



8. 
 8.1 Placering af regionskonferencer 2017 
  
  2 stk. 1 dags konference   
  1 eller 2 stk. 2 dags konference   
 
 8.2 Placering af generalforsamling 2018 
 
  Placeres sammen med en konference i 1. kvartal 2018 
 
9. Forslag til konferencer 
Virksomhed for naturkompostmaterialer – Morsø kombineret med plastiksortering ved Nomi 
RenoNord plastsortering, Genbrugspladser og Aalborg Portlnad, Aalborg 
Varig Teknik Sorø, bl. a. 2-delte komprimatorer og solcelledreven komprimatorer. Affald+, 
Hillerød. 
Evt. noget med fokus på byggeaffald, direkte genbrug og 24/7 åbne genbrugspladser. 
 
Der modtages stadig forslag, hvis andre medlemmer har ideer. 
 
10. Eventuelt 
18. og 19. april arrangerer RenoFyn tur til Krefeld (sorteringsanlæg for blandet emballage) til en 
pris på ca. 2200,- kr. 
 
 
Indsamling af tekstiler ved Arwos: 
 
Rasmus fra Arwos indledte dagen med at fortælle om ordningen med tekstilindsamling, som man 
fornylig har indført. 
 
Slides er vedhæftet. 
 
Nyt fra medlemmerne: 
 
 
Horsens: Omdeler poser til bioaffald til alle husstande – 250 poser til 1 år. 
  Kører efter online ruteplanlægger. 
  Har haft rejsegilde på ny omlastehal. 
  Der er kommet ny fagleder på affalds-området 
  På genbrugspladser udsortere grøn isolering til genbrug, sanitet. 
  Kranafhentningsordning ved husstandene på asbest kører via Renoweb, sammen med 

storskraldsordning. 
  Arbejdet meget med leverandørbrugsanvisning og APV kører via netløsning, samt via 

en app.løsning. Lavet af Sveco. Fungerer rigtig godt. 
 
Vejle: Ændring af organisationen – mere fokus på ledelse og service. 
  57% i genbrugs% efter indførsel af de nye ordninger. 
  Midtjysk flaskecentral er gået konkurs, som giver lidt udfordringer på afsætningen af 

div. glastyper. 
  Udfordringer med folien i plast/metal fraktionen 
 
Kolding: Ny genbrugsplads på Bronzevej 
  Arbejder på få frasorteret organisk affald 



  Skal udvide fra 2 til 4 fraktioner på miljøstationer og udvide antallet. 
 
Odense: Skal til at frasortere isolering, mineraluld samt tekstiler. 
   
Middelfart: Pap i vores papirindsamling skal på MEU i næste måned. 
  Mange vil tilmelde ugetømning. 
  Kompostdag d. 8/4 med navnedåb på træ, fremover indetræ, udetræ og polstrede 

møbler. 
  Der arbejdes meget med nedgravede systemer. 
  Nye IT-systemer giver udfordringer. 
  Nyt tidsregistrering fra Lessor. 
  Nyt vognmandssystem fra Serup. 
  Nyt intranet, hvor bl.a. vores arbejdsmiljø ligger. 
  Mangler aftager på isolering. 
  Ny genbrugpladsstruktur er sparket til hjørne 
 
Nordfyn: På vej med 240 ltr 2 delt til glas og metal til alle 
  Løsningsforslag til implementering af opstramning af rygepolitik. 
 
FFV: Ny direktør ansat -  Christian Mølle fra Marius Pedersen 
 
RenoFyn: Intet nyt 
 
Morsø: Skal renovere sorteringsanlæg med trykkammer 
  Har udfordringer med konkursen ved Midtjysk’s konkurs 
  Frasorterer sanitet og tøj 
   
Kerteminde: Ny genbrugsplads i Kerteminde 
  Ny tromlekompraktor giver en 1/3 mere i containerne – kører godt, og skåner 

containerne mere end rendegraver. Ca. 800.000 kr. 
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